

Headline	50 peserta tamat kursus		
MediaTitle	Utusan Sarawak		
Date	20 Jul 2019	Color	Full Color
Section	TEMPATAN	Circulation	37,981
Page No	10	Readership	113,943
Language	Malay	ArticleSize	314 cm ²
Journalist	ELLIE EDWARD	AdValue	RM 1,609
Frequency	Daily (EM)	PR Value	RM 4,827



50 peserta tamat kursus

ELLIE EDWARD

BINTULU: Seramai 50 orang peserta berjaya menghadiri kursus Risiko dan Ancaman Penyakit Berbahaya Terhadap

Ladang Hutan



PENERANGAN... Dr. Affendi dari Jabatan Hutan Sarawak merupakan salah seorang pembentang kertas kerja semasa kursus dengan tajuk pembentangan nya, "Aerial Surveillance Method of Detecting Anomalies in Planted Forest in Sarawak."

di Sarawak.

Kursus yang diadakan selama tiga hari bermula 16 hingga 18 Julai 2019 bertempat di salah sebuah hotel terkemuka di sini merupakan kursus anjuran bersama Jabatan Hutan Sarawak (JHS), Sarawak Forestry Corporation (SFC), dan Sarawak Timber Association (STA) dengan kerjasama Forest Research Institute Malaysia (FRIM).

Pelbagai aktiviti yang diadakan sepanjang kursus seperti pembentangan kertas kerja ber-

kaitan dengan Pengenalan dan Pengesanan Penyakit - Penyakit Pokok, Penyakit dan Serangan Serangga Perosak di Ladang Hutan Sarawak, *Aerial Surveillance Method of Detecting Anomalies in Planted Forest in Sarawak*, Pengurusan

Penyakit dan Perosak serta Pengendalian Racun Perosak.

Selain itu, kertas kerja berkaitan dengan Survei, Penilaian dan Pemantauan, dan Pemencilan sampel Penyakit dan Penghasilan Bahan Tanaman Berkualiti

juga turut dibentangkan.

Peserta kursus juga didedahkan dengan aktiviti yang berkaitan seperti penubuhan plot, prosedur-prosedur asas pengecaman serta penilaian penyakit dan perosak, serta kaedah pengambilan sampel pen-

yakit atau perosak, analisa data dan pembentangan tugas dalam kumpulan.

Program tersebut disertai kakitangan JHS, SFC, STA dan peserta yang mempunyai lesen yang diiktiraf berkaitan dengan ladang hutan.



KENANGAN... Peserta kursus merakam gambar sebagai kenangan di lapangan.